
7月20日(星期三)起取消入校申請制，開放校外人士入校

1 封郵件

ginkgo@tmu.edu.tw <ginkgo@tmu.edu.tw>

2022年7月19日 下午1:49

教職員工生大家好

依本校7/18防疫會議決議，校園防疫管制措施調整如下：

校園自111年7月20日(星期三)起取消入校申請制，開放校外人士入校，進入校園需配戴口罩及體溫量測，如出現發燒(大於37.5° C)或呼吸道症狀，請勿進入校園，應立即就醫或返家休息。敬請配合，謝謝!!

總務處事務組

Dear TMU staff:

According to the resolution of the school's 7/18 epidemic prevention meeting, the campus epidemic prevention and control measures are adjusted as follows:

Since July 20, 2022, the campus has started canceled the admission application online system, and open to outsiders to enter the campus. When entering the campus, you must wear a mask and have your body temperature checked. If you have a fever (greater than 37.5° C) or respiratory symptoms, please do not enter campus, and you should seek medical attention immediately or go home for rest. Appreciate your cooperate and thanks for your attention.

臺北醫學大學

總務處 事務組

徐嘉澤

電話：(02)2736-1661分機2318

傳真：(02)2736-3327

E-mail : ginkgo@tmu.edu.tw

地址：台北市信義區吳興街250號
